

Release Datum: 28.03.2023

Neue Firmware Revision:

WiFi	15379
Chromecast built-in	1.52.272222
MCU Host	4.086
STS wireless	1.20
DSP Audio	2.31
OSD Fonts	1.20

Alte Firmware Revision:

WiFi	P14807
Chromecast built-in	1.44.219548
MCU Host	4.073
STS wireless	1.20
DSP Audio	2.28
OSD Fonts	1.20

Neue Funktionen und Änderungen:

- Neue Chromecast built-in Version implementiert.
- Menüpunkt „Touch Panel“ zum Menü „System Einstellung“ hinzugefügt. Dies dient zur Aktivierung bzw. Deaktivierung des Touch Panel.
- Menüpunkt „Reset Ausgangskonfig“ zum Menü „Ausgangskonfig“ hinzugefügt. Dies dient zum Zurücksetzen der Ausgangskonfiguration, falls sich das Gerät nicht erwartungsgemäß verhält.
- Menüpunkt „USB Protokoll“ zum Menü „System Info“ hinzugefügt.

Fehlerbehebung:

- Allgemeine Stabilitätsverbesserungen.
- Verbesserung der Stabilität in Verbindung mit eARC-Geräten.
- Verbesserung der Stabilität der CEC-Kommunikation.
- Verbesserung der Stabilität des Canton Funknetzwerks.
- Fehler, dass ein kabelgebundener Subwoofer keinen Ton ausgibt, wenn das TV-Gerät auf eARC und der Sub Stereo Modus auf parallel steht, behoben.
- Fehler, dass der Parameter „LED blinken“ keine Funktion hat, wenn das Gerät über ein LAN Kabel verbunden ist, behoben.

Tipp:

Tipp: Sollte Ihr Gerät nach dem update ein unerwartetes Verhalten aufweisen, führen Sie bitte eine OTA Wiederherstellung durch. Diese Funktion finden Sie im Menü unter: Systemeinstellung --> Werkseinstellung --> OTA Wiederherstellung

Release Date: 28.03.2023

New firmware revision:

WiFi	15379
Chromecast built-in	1.52.272222
MCU Host	4.286
STS wireless	1.20
DSP Audio	2.31
OSD Fonts	1.20

Old firmware revision:

WiFi	p14807
Chromecast built-in	1.44. 219548
MCU Host	4.073
STS wireless	1.20
DSP Audio	2.28
OSD Fonts	1.20

New functions and changes:

- New Chromecast built-in version implemented.
- New menu item "Touch panel" added to menu "system setup". The function is intended to switch the local touch panel ON and OFF.
- New menu item "Reset output setup" added to menu "output setup". The function is intended to reset the output configuration if the unit shows unexpected behaviour.
- New menu item "USB logging" added to the menu "system info".

Bug fixes:

- General stability improvements
- Improved stability in conjunction with eARC devices.
- Improved stability of the CEC communication.
- Improved stability of the Canton wireless network.
- Fixed the error that a wired Subwoofer won't have any output if the TV is set to eARC and the Sub stereo mode of the amp is set to parallel.
- Fixed the error that the function "LED flashing" is not working if the amp is connected via a LAN cable to the network.

Tip:

If your device shows an unexpected behaviour after the update, please execute an OTA recover. This function can be found in the menu under system setup --> factory reset --> OTA recover.